

順利天主教中學
學校通告 38 (2016-2017)
三十五周年校慶英語音樂劇

敬啟者：

本校素來致力為學生營造良好的英語學習環境，提供英語學習機會。適逢 35 周年校慶，本校將呈獻英語音樂劇〈孤雛淚〉The Musical Adventures of Oliver Twist。

是次音樂劇由香港音樂劇藝術學院協助策劃，由本校二十多位中二至中五的同學，聯同長沙灣天主教英文中學的同學擔綱演出。兩校同學經過專業導師及英語老師超過 100 小時的指導，希望為大家帶來一個集音樂、舞蹈、戲劇於一身的精彩演出。

活動詳情如下：

日期：二零一七年七月十六日（星期日）

時間：下午 2 時 30 分

地點：屯門大會堂演奏廳（新界屯門屯喜路 3 號）

票價：正價票 \$ 50、全日制學生票 \$ 25

現誠邀 貴家長出席以上活動，如蒙蒞臨賜教，請填寫後頁回條，列明欲預購門票數量，並請於五月二十二日（星期一）將已填妥的回條交回班主任。校方希望盡量為各家長安排門票，獲安排門票數量及付款詳情將容後通知。

此致
貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一七年五月十九日

-----✂-----
回 條
學校通告 38 (2016-2017)
三十五周年校慶英語音樂劇

姓名：_____

班別：_____ ()

敬覆者：貴校來函有關通告事宜已悉。
本人欲預購 35 周年校慶音樂劇門票，
正價票_____張，全日制學生票_____張。

此覆
順利天主教中學詹燕珠校長

家長或監護人 _____ 簽署

二零一七年五月 日

Dear Parents,

Circular No.38
35th Anniversary Celebration - English Musical

We are honoured to invite you to our English musical, The Musical Adventures of Oliver Twist. The musical will be performed in English in order to provide opportunities for students to learn English and enhance their exposure to the language. It is also in celebration of our school's 35th anniversary.

Produced by the Hong Kong 3 Arts Musical Institute, the musical will be performed by more than twenty S2 to S5 students of our school and students from Cheung Sha Wan Catholic Secondary School. All these students have been trained by professional instructors and English teachers for more than 100 hours. It is be a wonderful performance of music, dance and drama.

The details of the musical are as follows:

Date: 16th July, 2017 (Sunday)

Time: 14:30

Venue: Tuen Mun Town Hall Auditorium (3, Tuen Hi Road, Tuen Mun, NT)

Ticket Pricing: Adult \$50, Full-Time Student \$25

If you would like to purchase tickets of the musical, please fill out the reply slip at the back of this page. Please state the number of tickets you would like to purchase and submit the reply slip to the class teacher of your child. You will be informed of the number of tickets sold to you and payment methods later.

Yours faithfully,

Chim Yin Chu (Ms)
Principal



Reply Slip
Circular No.38 (2016 -2017)
35th Anniversary Celebration - English Musical

Name: _____ ()

Date: _____

Class: _____

Dear Ms Chim,

I understand the content of the circular.

I would like to purchase: _____ Adult Tickets.

: _____ Full-Time Student Tickets.

Yours sincerely,

Signature of Parent